
پيام مقام معظم رهبري به دنبال حمله وحشيانه صهيونيست ها به مسلمانان فلسطين - 6 /اسفند/ 1372

در پي حمله وحشيانه صهيونيستها به صفوف مسلمانان روزهدار فلسطيني در حرم حضرت ابراهيم ( ع) در شهر
الخليل، حضرت آيتاالله خامنهاي ولي امر مسلمين پيام مهمي فرستادند. متن پيام مقام معظم رهبري به اين

شرح است:
بسمااللهالرحمنالرحيم

حمله شقاوتآميز صهيونيستها به صفوف نمازگزاران در شهر اشغالي الخليل كه دهها كشته و صدها زخمي برجاي
نهاد، يكي از آن جنايتهاي نمونهاي است كه منحصرا دست ظلم و تعصب صهيونيستها مانند آن را همواره پديد

آورده و متناسب با شقاوت و: خباثت غصب كنندگان فلسطين است. اين فاجعه دردناك يادآور كشتارهاي دست
جمعي ديگر صهيونيستعها در طول دوران اشغال است با اين فرق كه امروز اين جنايت بزرگ در برابر چشم همه

مردم دنيا واقع ميشود. آيا وجدانهاي بياعتنا به آنچه در خانه فلسطينيان بر سر آنها ميآيد با اين حادثه بيدار
خواهند شد؟ آيا مدعيان صلح دروغين با دشمن غاصب پيبه اشتباه خود خواهند برد؟ آيا مجامع و دولتهاي

داعيهدار حقوق بشر كه سالهاست بزرگتر نقض حقوق يك ملت در فلسطين را نديده گرفتهاند، اين بار به سكوت
شرمآور خود خاتمه خواهند داد و به گناه خود در گذشته اعتراف خواهند كرد؟ آيا دولت امريكا خواهد پذيرفت كه در

خون بيگناهان فلسطين شريك است زيرا همواره بيقيد و شرط از دولت صهيونيستي حمايت كرده است يا اينكه
اين بار هم همه از كنار اين حادثه تكان دهنده خواهند گذشت بيآنكه به ابعاد آن توجه كنند و معناي عبرتآميز

آن را بفهمند؟ همانطور كه از فاجعه بزرگ اين دوران در بوسني و هرزگوين تغافل كردهاند؟ اما ملت فلسطين
بيشك عبرت لازم را از آن خواهد گرفت. امروز يك بار ديگر اين حقيقت تلخ براي آن ملت مظلوم آشكار شد كه در

خانه خود مجبور است مبارزه كند تا بتواند در آن زندگي كند. آشكار شد كه صهيونيستها عليرغم اظهارات
نزاكتآميز بعضي از سرانشان همان وحشيهاي نژادپرست و متعصب پنجاه سال قبلند. و اگر اندك فرصتي يا

بهانهاي پيدا كنند شقاوتآميزترين ضربات را بر مسلمانان صاحبخانه وارد خواهند كرد. بر دير باورترين افراد
فلسطيني نيز ثابت شد كه رژيمهاي استكباري كه اين همه دم از امنيت صهيونيستها ميزنند، كمترين اهميتي
به امنيت مسلمانان فلسطيني نميدهند و گرنه ارتش اسرائيل جرأت نميكرد صفوف مقدس نمازگزاران را چنين
قتل عام كند. فلسطينيها با مسلح شدن و ضربه زدن به منافع دولت غاصب است كه ميتوانند حق حيات و حق

زندگاني در خانه خود را بدست آورند. اين است عبرت حادثه صبح جمعه الخليل. دولتها و ملتهاي مسلمان نيز
مسئوليتي بزرگ دارند. كمترين چيزي كه دولتهاي مسلمان ميتوانند مطالبه كنند تحويل دادن قاتلين و

همكارانشان در ارتش صهيونيست، به فلسطينيان مسلمان براي اجراي قصاص شرعي و عزل فرماندهان آن ارتش
است. البته علاج نهايي منحصر بفرد خلع يد از صهيونيستهاي غاصب و تحويل فلسطين به فلسطينيان از هر

مذهب و ملت است. اينجانب ضمن عرض تسليت به ملت مظلوم فلسطين بويژه كسان شهداء اين حادثه از خداوند
متعال غفران درگذشتگان و شفاي مجروحان روزهدار و اصلاح حال مسلمين و حل عادلانه مسأله فلسطين را

مسئلت ميكنم و از همگان درخواست ميكنم كه اين قضيه را با همه توان خود دنبال كنند.
جمعه چهاردهم ماه رمضان 1414

سيدعلي خامنهاي
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